
Protokół nr 35/2021 
z posiedzenia Komisji Finansowo - Budżetowej Rady Miejskiej w Suwałkach odbytego 

w dniu 22 lipca 2021 r. w godz. od 15:30 do 16:50 w sali 26 
w Urzędzie Miejskim w Suwałkach przy ul. Mickiewicza 1 oraz za pomocą środków 

porozumiewania się na odległość. 

Obecni członkowie Komisji Finansowo Budżetowej: 

1. Andrzej Turowski — Przewodniczący Komisji 
2. Jacek Roszkowski — Wiceprzewodniczący Komisji — on-line 
3. Bogdan Bezdziecki 
4. Sylwester Cimochowski — on-line 
5. Jacek Niedźwiedzki 

6. Anna Ruszewska 
7. Sławomir Sieczkowski — on-line 

W posiedzeniu udział wzięli: 

1. Łukasz Kurzyna — Zastępca Prezydenta 
2. Monika Podziewska — Naczelnik Wydz. Budżetu i Finansów 
3. Maria Langner — Radca Prawny 
4. Dariusz Bogdan — Prezes Parku Naukowo-Technologicznego 

Lista obecności stanowi załącznik nr I do protokołu. 

Andrzej Turowski powitał zebranych i przypomniał, że porządek posiedzenia został 
przesłany wraz z materiałami komisyjnymi. Zapytał, czy radni chcą wnieść jakieś uwagi. 

Uwag i sprzeciwu nie wniesiono, wobec czego radni jednogłośnie przyjęli następujący 
porządek posiedzenia: 

1. Przyjęcie Protokołu nr 33/2021 z posiedzenia Komisji Finansowo- Budżetowej Rady 
Miejskiej w Suwałkach z dnia 24 czerwca 2021 r. 

2. Przyjęcie Protokołu nr 34/2021 z posiedzenia Komisji Finansowo- Budżetowej Rady 
Miejskiej w Suwałkach z dnia 30 czerwca 2021 r. 

3. Informacja z działalności Parku Naukowo — Technologicznego Polska-Wschód 
w Suwałkach Sp. z o.o. w 2020 roku. 

4. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego rejonu ulicy Piaskowej w Suwałkach. 

5. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie zmiany 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta Suwałk ograniczonego 
ulicami: T. Kościuszki, A. Mickiewicza i rzeką Czarną Hańczą w Suwałkach. 

6. Zaopiniowanie Program budowy nawierzchni ulic lokalnych w Suwałkach w latach 2020 -
2023. 

7. Zaopiniowanie projektu umowy z firmą Tamie sp. z o.o. z siedzibą w Ostrowi 
Mazowieckiej. 
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8. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na 2021 rok. 
9. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej 

Miasta Suwałki na lata 2021-2040. 
10. Wolne wnioski. 

Ad pkt.1 
Przyjęcie Protokołu nr 33/2021 z posiedzenia Komisji Finansowo- Budżetowej Rady 
Miejskiej w Suwałkach z dnia 24 czerwca 2021 r. 

Andrzej Turowski zapytał o ewentualne uwagi i wnioski do protokołu. Członkowie Komisji 
nie wnieśli uwag, wobec czego protokół został przyjęty. 

Ad pkt. 2 
Przyjęcie Protokołu nr 34/2021 z posiedzenia Komisji Finansowo- Budżetowej Rady 
Miejskiej w Suwałkach z dnia 30 czerwca 2021 r. 

Andrzej Turowski zapytał o ewentualne uwagi i wnioski do protokołu. Członkowie Komisji 
nie wnieśli uwag, wobec czego protokół został przyjęty. 

Ad pkt. 3 
Informacja z działalności Parku Naukowo — Technologicznego Polska-Wschód 
w Suwałkach Sp. z o.o. w 2020 roku. 
— Informacja stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

Dariusz Bogdan — Prezes Parku Naukowo-Technologicznego przedstawił pokrótce, jaki jest 
cel powołania Parku oraz jakie firmy rezydowały w nim w 2020 r. Dodał również, że 

podstawowym źródłem przychodów Spółki jest wynajem powierzchni do prowadzenia 
działalności gospodarczej, w związku z czym, pracownicy Parku starają się stworzyć, jak 
najlepsze warunki do prowadzenia tejże działalności oraz promowania i rozwijania postaw 
proinnowacyjnych i proprzedsiębiorczych, w tym także wśród dzieci i młodzieży (szkolenia 
zawodowe, biznesowe, warsztaty edukacyjne). Zaznaczył, że chcą jak najlepiej dopasować się 

do aktualnych potrzeb rynku a ze względu na pandemię, część działań starali się przenieść do 
Internetu. 
Dariusz Bogdan wspomniał o wydarzeniach organizowanych w Parku w ubiegłym roku. To 
m. in. Akademia Młodego Inżyniera, Studia podyplomowe Master of Business Administration 
Executive (MBA), Suwalski Tydzień Przedsiębiorczości czy pokazy naukowe Centrum Nauki 
Kopernik. Podkreślił również, że od paru lat stara się, aby Park był zaangażowany 

wprowadzenie własnych badań i własnych opracowań. W2020 r. został wydany kolejny raport 
dotyczący jakości powietrza w Suwałkach oraz opracowanie „Suwałki — miasto 
samowystarczalne energetycznie ". 
Dariusz Bogdan powiedział, że ze względu na pandemię, niektórych projektów nie udało się 

zrealizować. Były to: Forum Biznesowe Pogranicza (tematem Forum miały być małe i średnie 
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przedsiębiorstwa, firmy rodzinne) oraz BizneSówki — konkurs dla szkół średnich na pomysły 

biznesowe. 
Następnie Dariusz Bogdan przedstawił wynik finansowy Parku. Jak powiedział, była szansa, że 

2020 rok, będzie pierwszym, który udałoby się zakończyć z wynikiem dodatnim. Jednak ze 
względu na pandemię, sale konferencyjne były wykorzystane w niewielkim zakresie, co 
przyniosło straty rzędu 199 tys. zł. (wskazał, że była to jedna z najniższych strat, jakie 
odnotował Park od początku istnienia). 
Przedstawił również, jak wygląda poziom zatrudnienia i wynagrodzenia pracowników Parku. 
Podkreślił, że udało się w sposób zdecydowany zwiększyć przychody z usług, z działalności 

Spółki. Powiedział również, jakie zobowiązania finansowe ma Park, m. in. spłata kredytu 
inwestycyjnego czy podatek od nieruchomości. 

Zaznaczył, że produktem Parku są jego rezydenci, firmy, które zatrudniają łącznie ponad 220 
pracowników. Wymienił wśród nich firmę Code&Pepper, która za rok 2020, znalazła się w 
gronie Diamentów Forbesa oraz firmę Prognosis — zdobywcę Włóczni Jaćwingów. 

Andrzej Turowski otworzył dyskusję. 

Bogdan Bezdziecki przyznał, że skala działań podejmowanych w Parku jest dość duża i daje to 
nadzieję na przyszłość. Zapytał jednak, jak wygląda współpraca Parku z Państwową Wyższą 

Szkołą Zawodową w Suwałkach? Zaznaczył, że uczelnia powinna być dla Parku naturalnym 
partnerem do podejmowania różnych działań i inicjatyw a tej współpracy nie widać. Czym to 
jest spowodowane? 

Dariusz Bogdan powiedział, że Park współpracuje z Politechniką Białostocką i Politechniką 

Warszawską. Wspomniał o tym, że jak rozpoczynał pracę w Parku, podpisał z PWSZ 
porozumienie o współpracy. Park rozpoczął wtedy m. in. projekt „Zaparkuj swój biznes ", 
jednak zainteresowanie ze strony studentów suwalskiej uczelni było niewielkie. Podobnie, jak 
udziałem w płatnych badaniach na rzecz projektu realizowanego przez Park. 
Przyznał, że w pewnym zakresie Park i PWSZ działają na rynku konkurencyjnym. Jak 
powiedział, był przeciwny temu, aby PWSZ budowało laboratorium symulacji medycznej i 
zaoferował, aby studenci suwalskiej uczelni, korzystali z tego, które jest w Parku. Władze 

uczelni zdecydowały jednako budowie własnego laboratorium. Dariusz Bogdan zaznaczył przy 
tym, że na różnych polach władze Parku starają się współpracować z władzami uczelni oraz że 

wzajemne relacje są dobre. Podkreślił, że jako Park koncentrują się na uczelniach, które 
posiadają charakter techniczny (nauki informatyczne, mechaniczne). Zaznaczył, że w ostatnich 
latach próbował, w jak największym stopniu współpracować z Politechniką Białostocką. 

Według niego takie uczelnie jak m. in. Politechnika Białostocka, Politechnika Warszawska, 
Uniwersytet Medyczny w Białymstoku mają silne zobowiązanie, jeśli chodzi o takie 
miejscowości jak Suwałki, ponieważ pozyskują studentów z tych właśnie miejscowości, 

natomiast nie próbują na nie oddziaływać. Podkreślił, że rolą samorządu jest to, aby domagać 

się od nich większego zaangażowania, bo nie chodzi tylko o to, żeby pozyskiwać studentów, ale 
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również żeby dzielić się i partycypować w wielu elementach m. in. poprzez współpracę z takimi 
instytucjami, jak Park Naukowo-Technologiczny czy szkołami średnimi. 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono, wobec czego Informacja z działalności Parku Naukowo —
Technologicznego Polska-Wschód w Suwałkach Sp. z o. o. w 2020 roku, została przyjęta. 

Ad pkt. 4 
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego rejonu ulicy Piaskowej w Suwałkach. 

— Projekt uchwały stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 

Prezydent Ł. Kurzyna przedstawił pokrótce projekt uchwały. Jak powiedział wprowadzone 
zmiany były podyktowane wnioskiem, który złożyło Przedsiębiorstwo Energetyki Ciepinej w 
Suwałkach. Pierwsza zmiana dopuszcza wykorzystanie odpadów obojętnych do rekultywacji 
terenów po wyrobiskowych, druga dopuszcza możliwość budowę spalarni odpadów 
komunalnych i pozyskiwania z niej energii ciepinej. Zaznaczył, że rosnące opłaty za emisję 

CO2 powodują, że koszty „ciepła" miejskiego rosną, a dzięki takiej instalacji prawdopodobnie 
produkcja „ciepła" miejskiego byłaby tańsza. Poinformował, że Miasto wraz z PEC pracuje nad 
przygotowaniem projektu, po wstępnym studium wykonalności, które wskazało dwie 
alternatywne lokalizacje. Jedna z tych lokalizacji to bezpośrednio przy PEC, bardziej 
preferowaną z uwagi na bliskość włączenia w sieć ciepiną, jak również podłączenia do 
głównego punktu zasilania energii elektrycznej w celu oddawania nadwyżki. Druga lokalizacja 
wskazywana jest przy oczyszczalni miejskiej. Uchwalony plan miejscowy dotyczący ww. 
terenu również pozwala na taką inwestycję. Miasto w przyszłości chce mieć otwartą drogę do 
realizacji takiej inwestycji. Taka instalacja będzie strategiczną inwestycją miasta, która 
umożliwiłaby panowanie nad kosztami zagospodarowania frakcji energetycznej odpadów. Jak 
również dzięki takiej instalacji miasto mogłoby zejść częściowo z kosztów opłat za emisję CO2 
i dzięki temu jest duża możliwość zaoferowania mieszkańcom cen ciepła niższych niż bez tej 
instalacji. 

Andrzej Turowski otworzył dyskusję. 

Jacek Roszkowski powiedział, że zdaje sobie sprawę z tego, że takie inwestycje są w mieście 

potrzebne, jednak zaznaczył, że powinny być poprzedzone akcją informacyjną i konsultacjami 
społecznymi, aby mieszkańcy wiedzieli wcześniej o takich planach. 

Łukasz Kurzyna powiedział, że jak będzie już konkretnie wiadomo, co będzie budowane i gdzie, 
to na pewno zostanie przeprowadzona akcja informacyjna wśród mieszkańców. Przyznał, że 

mieszkańców trzeba poinformować o wszystkich kwestiach związanych z tą instalacją, również 

argumentach, jakie przemawiają za budową. 

Zaznaczył przy tym, że bardzo istotne jest to, czy Miasto będzie w stanie zapewnić finansowanie 
dla tej inwestycji — to właśnie może być element decydujący o tym, czy ostatecznie ta instalacja 
powstanie czy też nie. 
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Członkowie Komisji nie zgłosili więcej wniosków i przystąpili do głosowania projektu 
uchwały. 

Głosowanie nad projektem uchwały: 

za pozytywną opinią głosowało —6 radnych 
przeciw —0 radnych 
wstrzymało się od głosu —0 radnych 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zmiany miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego rejonu ulicy Piaskowej w Suwałkach. 

— Opinia Komisji stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 

Ad pkt. 5 
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie zmiany 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta Suwałk ograniczonego 
ulicami: T. Kościuszki, A. Mickiewicza i rzeką Czarną Hańczą w Suwałkach. 

— Projekt uchwały stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 

Łukasz Kurzyna przedstawił projekt uchwały, zgodnie z którą możliwa będzie budowa anteny 
telekomunikacyjnej na budynku Urzędu Miejskiego, służącej do celów związanych z 
zarządzaniem kryzysowym. Zaznaczył również, że przystąpienie do sporządzania zmiany 
obowiązującego planu wywołane zostało wnioskiem Wojewody Podlaskiego. 

Członkowie Komisji nie zgłosili więcej wniosków i przystąpili do głosowania projektu 
uchwały. 

Głosowanie nad projektem uchwały: 

za pozytywną opinią głosowało —7 radnych 
przeciw —0 radnych 
wstrzymało się od głosu —0 radnych 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie 
zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta Suwałk 

ograniczonego ulicami: T. Kościuszki, A. Mickiewicza i rzeką Czarną Hańczą w 
Suwałkach. 

— Opinia Komisji stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 

Ad pkt. 6 
Zaopiniowanie Programu budowy nawierzchni ulic lokalnych w Suwałkach w latach 2020 
-2023. 
— Program budowy stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 

Łukasz Kurzyna przedstawił zaktualizowany Program budowy nawierzchni ulic lokalnych. 
Zaznaczył, że chodzi głównie o ulice na osiedlach domów jednorodzinnych, ale także te bardziej 
widoczne, m. in. położone w centrum miasta. Zaznaczył, że władze miasta chcą pokazać pewną 

perspektywę, jednak zwrócił uwagę, że wiele będzie zależało od stanu budżetu, bo — jak 
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powiedział — samorząd stoi przed dużą niewiadomą, jeśli chodzi o finanse. Spodziewane są 

mniejsze wpływy do budżetu, na skutek zmian, które wprowadza rząd a to spowodować może 

sytuację, że Miasto będzie miało mniejsze środki na inwestycje. Nadmienił, że oprócz dróg są 

również inne inwestycje, na które trzeba wygospodarować środki. Jak powiedział możliwości 

budżetowe są ograniczone a — z drugiej strony — w 2023 roku kończy się kadencja samorządu. 

Porównał poprzedni program budowy ulic do obecnego — bieżący obejmuje dużo 

większe odcinki dróg, jest na szacowaną kwotę 158 mln zł (poprzednia -116 mln zł). Zaznaczył, 

że starają się trzymać ram określonych w programie i dzięki pozyskiwaniu środków 

zewnętrznych, możliwe jest czasem przyspieszenie pewnych inwestycji. 

Członkowie Komisji nie zgłosili wniosków i przystąpili do głosowania Programu budowy. 

Głosowanie nad projektem Programu budowy: 
za pozytywną opinią głosowało —5 radnych 
przeciw —0 radnych 
wstrzymało się od głosu —2 radnych 

Komisja pozytywnie zaopiniowała Program budowy nawierzchni ulic lokalnych w 
Suwałkach w latach 2020 -2023. 
— Opinia Komisji stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 

Ad pkt. 7 
Zaopiniowanie projektu umowy z firmą Tanne Sp. z o.o. z siedzibą w Ostrowi 
Mazowieckiej. 
— Projekt umowy stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 

Łukasz Kurzyna przedstawił do wglądu informację dot. projektu umowy z firmą Tanne 
Sp. z o.o., dotyczącej budowy bocznicy kolejowej od stacji kolejowej „Las Suwalski" do terenu 
fabryk Tanne. Powiedział, że jest to konsekwencja działań rozpoczętych w 2016 r., które 
zaowocowały wybudowaniem zakładu Tanne na terenie Suwałk. Wtedy też Miasto zobowiązało 

się do współpracy, pomocy w zakresie budowy wspomnianej bocznicy. Opowiedział pokrótce, 
jak wyglądały przygotowania do inwestycji. Następnie dodał, że problemy na rynku 
spowodowały wstrzymanie inwestycji, ale do rozmów udało się wrócić i zostanie ona 
zrealizowana na kosztfabryki. Zgodnie z ustaleniami, Miasto będzie natomiast musiało włączyć 

się w tę inwestycję poprzez przebudowę fragmentu ul. Wojska Polskiego II oraz wykonanie 
wyznaczonego odcinka drogi gruntowej oraz odcinka drogi gminnej. 

Andrzej Turowski otworzył dyskusję. 

Członkowie Komisji nie zgłosili wniosków i przystąpili do głosowania projektu umowy. 

Głosowanie nad projektem umowy: 
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za pozytywną opinią głosowało —7 radnych 
przeciw —0 radnych 
wstrzymało się od głosu —0 radnych 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt umowy z firmą Tarnie sp. z o.o. z siedzibą w 
Ostrowi Mazowieckiej. 
— Opinia Komisji stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 

Ad pkt. 8 
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Miasta na 2021 rok. 
— Projekt uchwały stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 

Monika Podziewska — Naczelnik Wydz. Budżetu i Finansów przedstawiła i omówiła 

najważniejsze zmiany w zakresie dochodów i wydatków budżetowych miasta na 2021 rok. 
Wspomniała również o autopoprawkach. 

Łukasz Kurzyna uzupełnił, że autopoprawki wynikają z kilku kwestii. Po pierwsze -
zakończone zostały postepowania przetargowe na budowę platformy dla niepełnosprawnych 

w Ośrodku Szkolno-Wychowawczym oraz wykonanie wymiany stolarki okiennej w I LO. 
Oferty przetargowe były dużo wyższe od zakładanych, jednak ceny bardzo wzrosły, dlatego 
trzeba mieć świadomość, że koszty inwestycji będą wyższe. 

Wspomniał też o dokończeniu budowy łącznika między drogami biegnącymi wzdłuż 

obwodnicy. Powiedział, że łącznik powstawał przy zaangażowaniu firm prywatnych, które 
sfinansowały część prac (łącznie ponad 1,5 mln zł.). Samorządy Miasta Suwałki oraz Gminy 
Suwałki zobowiązały się do dokończenia tej drogi. Z uwagi na to, że Miastu nie udało się 

zrealizować przebudowy ronda na ul. Sikorskiego i Bulwarowej, ponieważ oferty złożone w 
przetargu znacznie przekraczają możliwości budżetu, władze zdecydowały, aby przekierować 

środki zaplanowane na tę inwestycję, na dokończenie łącznika przy obwodnicy. Jak 
powiedział Łukasz Kurzyna, również wójt Gminy Suwałki zadeklarował, że postara się 

wygospodarować środki na tę inwestycję, tak aby zrealizować ją jeszcze w tym roku. 
Prezydent odniósł się również do punktu (w zakresie wydatków) dotyczącego budowy ul. 
Stulecia Niepodległości. Zaznaczył, że Miasto jest w sporze z Urzędem Marszałkowskim, który 
zakwestionował procedurę przetargową dotyczącą wyboru wykonawcy. Zapowiedział, że 

sprawa prawdopodobnie zakończy się w sądzie. 

Andrzej Turowski otworzył dyskusję. 

Anna Ruszewska zapytała o zapis na str. 19—zmniejszenie o 120 tys. zł. kwoty przeznaczonej 
na Budżet Obywatelski. 

Łukasz Kurzyna powiedział, że zmniejszona została rezerwa celowa o 120 tys. zł i 
wprowadzone nowe zadanie, które było na liście projektów, po głosowaniu - „Rozbudowa 
alei os. Hańcza, zagospodarowanie terenów zielonych, pas terenu ul. Gołdapska, Giżycka, 

Olecka". JakpowiedziałŁ. Kurzyna, władze miasta, wprowadzają kolejny, mały projekt, który 
był na liście a który wcześniej nie mógł być ujęty do realizacji z uwagi na brak środków. 
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Członkowie Komisji nie zgłosili wniosków i przystąpili do głosowania. 

Głosowanie nad projektem uchwały: 

za pozytywną opinią głosowało —4 radnych 
przeciw —2 radnych 
wstrzymało się od głosu —1 radny 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Miasta 
na 2021 rok. 
— Opinia Komisji stanowi załącznik nr 12 do protokołu. 

Ad pkt. 9 
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej 
Miasta Suwałki na lata 2021-2040. 
—Projekt uchwały stanowi załącznik nr 13 do protokołu. 

Monika Podziewska — Naczelnik Wydz. Budżetu i Finansów przedstawiła, jakie zmiany 
zostały wprowadzone w Wieloletniej Prognozie Finansowej Miasta Suwałki na lata 2021-
2040. 

Członkowie Komisji nie zgłosili wniosków i przystąpili do głosowania. 

Głosowanie nad projektem uchwały: 

za pozytywną opinią głosowało —4 radnych 
przeciw —2 radnych 
wstrzymało się od głosu —1 radny 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej 
Prognozie Finansowej Miasta Suwałki na lata 2021-2040. 
— Opinia Komisji stanowi załącznik nr 14 do protokołu 

Ad pkt. 10 
Wolne wnioski. 

Andrzej Turowski zasygnalizował propozycję omówienia wniosku złożonego przez Andrzeja 
Tadeusza Klimasińskiego o ponowne rozważenie zmiany uchwały w zakresie przedmiotowego 
zwolnienia z podatku od nieruchomości wprowadzonych uchwałami w 2020 r. I w 2021 r. 
Andrzej Turowski powiedział, że było mało czasu na zapoznanie się ze sprawą a odpowiednie 
służby nie zdążyły jej jeszcze dostatecznie przeanalizować i nie wypracowały wniosku. 
21 lipca podczas posiedzenia Komisji Strategii i Rozwoju Gospodarczego zapadła decyzja, 
aby przełożyć w/w temat na kolejne obrady. Poinformował, 23 lipca nad sprawą będzie 

debatować Komisja Skarg, Wniosków i Petycji. 
— Wniosek stanowi załącznik nr IS do protokołu 
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Łukasz Kurzyna wspomniał o wnioskach, które można składać w ramach Polskiego Ładu do 
końca lipca. Można będzie otrzymać nawet 95% dofinansowania na trzy rodzaje projektów —
do 5 mln zł, do 30 mln zł oraz bez limitu. 
Zaznaczył, że trwają analizy, które projekty zgłosić. Najbardziej prawdopodobny do 
zgłoszenia projekt — jak powiedział Ł. Kurzyna — to modernizacja obiektów sportowych 
(remont basenu w SP nr 10, boiska i sali w SP nr S, boiska przy SP nr 7 oraz ewentualnie, 
boiska na os. Kamena). 
Prezydent zaznaczył, że trwają również rozmowy na temat tego, jakie projekty zgłosić w 
ramach większego wniosku. Pod uwagę brane jest dokończenie trasy wschodniej (od ul. 
Wylotowej do zd. Sejneńskiej, wraz z tunelem pod torami i dodatkową drogą do 
iii. Piaskowej); przebicie ul. Tysiąclecia Litwy, przez ul. Krasickiego aż do ul. Krzywólka oraz 
przebudowa ulic w strefie przemysłowej. 

Anna Ruszewska zapytała, czy formularz aplikacyjny pozwala na szczegółowy opis 
inwestycji. 
Łukasz Kurzyna powiedział, że nie — nie ma miejsca na żadne uzasadnienia ani rozbudowane 
opisy projektów, ze względu na ograniczoną liczbę znaków możliwych do użycia podczas 
wypełniania formularza. 

Więcej wniosków nie zgłoszono. 

Przewodniczący podziękował wszystkim za obecność i merytoryczne głosy w dyskusji oraz 
zakończył posiedzenie Komisji. 

Na tym protokół zakończono. 

Przewodniczący 

Komisji FinansowoBud~etowej 
Rady Miejskiej w Suwałkach 

Andrzej Turowski 

Protokół sporządziła: Elżbieta Polańska 

. Gł. specjalista w Biurze Rady Miejskiej 
Urzędu Miejskiego w Suwałkach 
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